
DET ORDINÆRE REPRÆSENTANTSKABSMØDE (VALG REP)

TIRSDAG DEN 9. JANUAR. 2024

Referat
Tilstedeværende: 116, Jesper F, 214, 222, 302, 309, 330, 414, 429, 502, 523, 612, 624, 705,

726, 801, 822, 916, 924
Referent:712 Dirigent: 605 Stemmetællere: 612, 916.

1 Valg af en dirigent og to stemmetællere

2 Godkendelse af referat fra repræsentantskabsmødet d. 7 December 2023
- Imod: 0, Blanke: 0, For: alle

3 Meddelelser til/fra formandskabet
- Avispenge: I kan nu søge avispenge for sidste år, hvis jeres køkken har deltaget i nok REP-møder

(mindst 7 ud af 8).. Man kan max få 2000kr, i skal sende en mail til formandsskabet og sende kvittering
samt kontonummer.

- Kommentar: Er der frist?
- Svar: Vi har sagt til og med januar, men vi er ikke mega strikse med det.
- Døråbning: Vi har siden sidst forsøgt os med at opkræve penge ved oplåsning af døre, når folk har låst

sig ude. I formandskabet føler vi selv, at det har fungeret godt og at vi har åbnet op for folk hurtigere,
da vi haft et incitament til f.eks. at tage hjem fra ting. Vi ønsker derfor at høre feedback fra folk, så vi
kan evaluere og evt. foretage ændringer, hvis der har været noget i processen, der ikke forløber
hensigtsmæssigt.

- Kommentar: Vi er egentlig ret glade for det, men vi talte om, om den her betaling garanterer en
tidsramme?

- Vi har indtil videre ikke en tidsramme nej, men folk er generelt blevet lukket ind iden for 30 min.
- Kommentar: Hvad med dem, der har en hovednøgle under radaren?
- Svar: Det forholder vi os ikke til.
- Kommentar: Hvor meget har i tjent indtil. Videre?
- Svar: Peter har tjent 200 kr. og Iris har tjent 150 kr. Therese har tjent 0 kr.

Til: Hvorfor skal man betale for et parkeringskort, hvis man skal have et nyt parkeringskort?
Vi har sagt, at vi synes, at de bare skal udlevere de nye på trods af, at I har smidt det gamle væk.

4 Meddelelser til/fra bogholderiet

5 Meddelelser til/fra bestyrelsen

6 Meddelelser til/fra inspektøren
- Man må gerne fortælle Kim og Anders, hvornår man flytter, så de kan få synet værelserne i

god tid.
- Hold gruppe-lokalerne på de øverste etager rene.
- God oprydning efter nytår. Ros for det fra Kim og Anders.
- Hold glasgangen ren - særligt gældende de udvalg der hører til (bodega, disk og bar).

7 Meddelelser til/fra øvrige udvalg
- Bodegaen holder åbent på torsdag.

- Til trænings kælderen:
- Hvem kan man kontakte nu da formanden er på udveksling?



- Man kan skrive til FMS så leder vi det videre
- Der mangler f.eks. sprit, men vi forsøger at høre Anders og Kim ift. Sprit.

8 Forslag til afstemning
- Nyt Bordtennisbord:
- Spørgsmål:Hvor kommer pengene fra?
- Det er repmidlerne.
- Spørgsmål:Kan man lave en regel om, at det ikke må bruges til fester også bliver

kørt ud til trappen?
- Ja, det er nok en god idé.
- Kan vi gøre det til bartendernes arbejde at pakke det tilbage, når det er fredag?
- Det skal man nok snakke med bartenderne om, men det burde ikke være så

besværligt. Men man har ikke tid til at holde styr på det undervejs.
- Spørgsmål: Men det skal da kunne bruges til fester?
- Man kunne evt. sige, at hvis det bruges til fester, så må man selv stå med ansvaret for

at pakke det op og ned.
- Kommentar: Det skal ikke stå foran toiletterne, så folk bare sætter sig på det.

- imod: 2, blankt: 1, for: resten.
- Resultat: stemt igennem.
-

9 Stillinger på valg
- 3 Bartendere:
- Stiller op: Ingen stiller op.
- 1 bodega medlemmer:
- Stiller op: Ingen stiller op.
- Extra til Otto Festival:
- Stiller op: 825, 213 stiller op.
- 825, 213 klappes ind.

- 1 intech formand
- Stiller op: Ingen stiller op.
- 2 ottos piger forkvinde
- Stiller op: Ingen stiller op.
- 2 Nonstars formænd
- Stiller op: 612 stiller op.
- 612 klappes ind.

10 Eventuelt.
- Hvad er status på sauna:
-

Resterende bevillinger 1/9 til 1/3

Bevillinger fra REP 17.000-9.600,-

Kommende Fester Vinterfest d. 17/2

- Penge bevilget af repræsentantskabet siden september 2023
- 3.000kr til nytårsløb


